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Motion – Återinför korttidsplatser och 
organisera Hemtagningsteam 
Våren 2020 beslutade omvårdnadsnämnden att avveckla 39 platser på kortidsenheten 
Bergmästaren inom Välfärd Gävle med motiveringen att ställa om från korttidsvistelse till 
hemtagningsteam vid utskrivning från slutenvården skulle spara pengar. 

Välfärd Gävle har väl beskrivit de negativa konsekvenserna för kunderna och deras anhöriga 
i ”Utredning efter avveckling av korttidsenheter – nuläge och utvecklingsbehov” Dnr 
22ON342. I utredningen konstateras det att det inte tilldelats mer resurser eller att hemtjänst, 
hemsjukvård och biståndshandläggare börjat arbeta annorlunda mot tidigare med så kallade 
hemtagningsteam, som var en av förutsättning för att avveckla korttidsplatser. 
Hemtagningsteamen måste utvecklas och organiseras som det var tänkt. 

Beslutet att avveckla samtliga platser på korttidsboende i Gävle kommun är ett felaktigt 
beslut. Det har fungerat bristfälligt med den komplexa målgruppens behov vid utskrivning, 
med fler individuella livssituationer och behov än vad man både planerade för och har kunnat 
erbjuda. Hanteringen av snabba utskrivningar runt dessa patienter, där många är sköra och 
har ett stort hälso- och sjukvårdsbehov samt en ny förändrad livssituation, är mer 
komplicerad när allt ska planeras snabbt till kundens hem eller direkt till ett vård- och 
omsorgsboende.  

Biståndshandläggare bedömer att det hade varit en mer human process att få komma till ett 
korttidsboende i direkt anslutning till utskrivning i stället för att behöva lämna sitt hem och 
flytta in på ett vård- och omsorgsboende och behöva ingå ett hyreskontrakt, möblera en 
lägenhet med mera. Korttidsplatser ger möjlighet till en human planering och förberedelser 
kring denna svaga grupp. 

Med anledning av ovanstående yrkat jag: 

Att Gävle kommun återinför korttidsplatser. 

Eva-Marja Andersson (M) 

 


